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Protokół Nr 55/18 

z obrad LV sesji Rady Gminy Srokowo, która odbyła się                                                  

w sali galerii Gminnego Ośrodka Kultury w Srokowie  

w dniu 28 września 2018r. 

 

Początek posiedzenia – godz. 13.00, zakończenie posiedzenia –  godz. 15.30. 

 

Radni otrzymali zawiadomienie o sesji wraz z materiałami w wymaganym terminie. 

Obradom przewodniczył Aleksander Kamiński – Przewodniczący Rady Gminy 

Srokowo. 

Pkt 1. 

Otwarcie  LIV sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym      

(t.j. Dz. U. z 2018 r. poz. 994 z późn. zm.) otwarcia sesji dokonał Przewodniczący 

Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński, powitał przybyłych gości i radnych. 

Pana Franciszka Andruszkiewicza – Wójta Gminy Srokowo, 

Pana Marka Olszewskiego – Zastępcę Wójta Gminy Srokowo, 

Panią Małgorzatę Cwalina – Skarbnika Gminy, 

Panią Małgorzatę Chociełowską – Sekretarza Gminy, 

Panią Alicję Kamińską – Radną Powiatu Kętrzyńskiego, 

Pana Ryszarda Bielańskiego – Radcę Prawnego, 

Wysoką Radę i Panią Olgę Szostek, 

kierowników jednostek organizacyjnych: 

Panią Jadwigę Zając – Dyrektora Szkoły Podstawowej w Srokowie z Filią w Solance, 

Panią Danutę Bielecką – Zastępcę Dyrektora Szkoły Podstawowej w Srokowie z Filią 

w Solance, 

Panią Grażynę Bień – Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Srokowie, 

Pana Janusza Januszewskiego – Dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury w Srokowie, 
Pana Stanisława Kachniarza – Kierownika Zakładu Gospodarki Komunalnej                            
i Mieszkaniowej w Srokowie, 
Panie i Panów Sołtysów oraz wszystkie osoby uczestniczące w dzisiejszej sesji. 
Lista obecności radnych i zaproszonych osób stanowi załącznik Nr 1, 2 i 3 do 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński kontynuując posiedzenie 

sesji na podstawie listy obecności stwierdził, że aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 

11 radnych, co wobec ustawowego składu Rady Gminy wynoszącego 15 osób 

stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Zgodnie z § 33 ust. 3 Statutu Gminy Srokowo, Rada Gminy na wniosek 

Przewodniczącego Rady Gminy, powołała sekretarza sesji, którym jednogłośnie 11 gł. 

„za”, 0 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się” została wybrany radny Janusz 

Bujalski, kolejny z listy radnych.  
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Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt. 1 porządku obrad  

i przeszedł do realizacji pkt. 2.  

 

 

 

Pkt 2. 

Przedstawienie porządku obrad, zgłaszanie wniosków w sprawie zmian           

w porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński poinformował,                       

że porządek obrad (zał. nr 4) radni otrzymali w zawiadomieniach w ustawowym 

terminie. Zapytał czy są  wnioski lub uwagi do porządku obrad, który przedstawia się 

następująco: 

1.   Otwarcie LV sesji Rady Gminy Srokowo. 

2.   Przedstawienie porządku obrad, zgłaszanie wniosków w sprawie jego zmiany. 

3.   Przyjęcie protokołu z  LIV sesji Rady Gminy Srokowo. 

4.   Informacja Wójta Gminy o działalności w okresie międzysesyjnym. 

5.   Interpelacje i zapytania radnych. 

6.   Wnioski do budżetu Gminy Srokowo i powiatu Kętrzyńskiego na 2019 r. 

7.   Informacja Wójta Gminy o stanie realizacji zadań oświatowych przez Gminę  

     Srokowo.  

8.   Ocena realizacji działań w zakresie promocji gminy i pozyskiwania środków  

      zewnętrznych  za I półrocze 2018 r. 

9.   Ocena stanu ochrony środowiska w gminie, gospodarka odpadami 

10.  Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

10.1. Zmiany uchwały nr XLV/267/10 Rady Gminy Srokowo z dnia 27 maja 2010 r.                 

        w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania lub rozkładania na  

        raty wierzytelności Gminy Srokowo i jej jednostek podległych z tytułu  

        należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, do których nie  

        stosuje się przepisów ustawy Ordynacja Podatkowa oraz wskazania organów do  

        tego uprawnionych. 

10.2. Szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze                    

        i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług  

        opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowe warunki  

        częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat jak również tryb ich  

        pobierania. 

10.3. Zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Srokowo na lata 2018-2023. 

10.4.  Zmiany budżetu Gminy Srokowo na 2018 r. 

11.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

12.  Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 

13.  Zakończenie obrad LV sesji Rady Gminy Srokowo. 
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Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński zapytał czy są wnioski, uwagi lub 

propozycje zmian w przedstawionym porządku obrad? 

Wójt Gminy Srokowo Franciszek Andruszkiewicz zaproponował zdjęcie z porządku 

obrad punkt 10.1. - Zmiany uchwały nr XLV/267/10 Rady Gminy Srokowo z dnia                

27 maja 2010 r. w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania lub 

rozkładania na raty wierzytelności Gminy Srokowo i jej jednostek podległych z tytułu  

należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, do których nie stosuje się 

przepisów ustawy Ordynacja Podatkowa oraz wskazania organów do tego 

uprawnionych. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poprosił o głosowanie na temat 

przyjęcia zmiany polegającej zdjęciu z porządku obrad punktu 10.1. 

Rada Gminy Srokowo jednogłośnie –11 gł. „za” , 0 gł. „przeciw”,                                     

0 gł. „wstrzymujących się”  przyjęła zmianę polegającą zdjęciu z porządku 

obrad punktu 10.1. dotyczącego zmiany uchwały nr XLV/267/10 Rady 

Gminy Srokowo z dnia 27 maja 2010 r. w sprawie szczegółowych zasad, 

sposobu i trybu umarzania lub rozkładania na raty wierzytelności Gminy 

Srokowo i jej jednostek podległych z tytułu należności pieniężnych 

mających charakter cywilnoprawny, do których nie stosuje się przepisów 

ustawy Ordynacja Podatkowa oraz wskazania organów do tego 

uprawnionych. 

 

Porządek obrad po zmianach przedstawiał się następująco: 

1.   Otwarcie LV sesji Rady Gminy Srokowo. 

2.   Przedstawienie porządku obrad, zgłaszanie wniosków w sprawie jego zmiany. 

3.   Przyjęcie protokołu z  LIV sesji Rady Gminy Srokowo. 

4.   Informacja Wójta Gminy o działalności w okresie międzysesyjnym. 

5.   Interpelacje i zapytania radnych. 

6.   Wnioski do budżetu Gminy Srokowo i powiatu Kętrzyńskiego na 2019 r. 

7.   Informacja Wójta Gminy o stanie realizacji zadań oświatowych przez Gminę  

     Srokowo.  

8.   Ocena realizacji działań w zakresie promocji gminy i pozyskiwania środków  

      zewnętrznych  za I półrocze 2018 r. 

9.   Ocena stanu ochrony środowiska w gminie, gospodarka odpadami 

10.  Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

10.1. Szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze                    

        i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług  

        opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowe warunki  

        częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat jak również tryb ich  

        pobierania. 

10.2. Zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Srokowo na lata 2018-2023. 

10.3.  Zmiany budżetu Gminy Srokowo na 2018 r. 
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11.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

12.  Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 

13.  Zakończenie obrad LV sesji Rady Gminy Srokowo. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poprosił o przegłosowanie 

przyjęcia porządku obrad po zmianach. 

 

Rada Gminy Srokowo jednogłośnie -11 gł. „za” , 0 gł. „przeciw”, 

0 gł. „wstrzymujących się” przyjęła  porządek obrad po zmianach. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński przeszedł do kontynuacji punktu               

3 porządku obrad. 

 

Ad. pkt 3. 

Przyjęcie protokołu z  LIV sesji Rady Gminy Srokowo. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poinformował, że protokół             

z LIV sesji Rady Gminy Srokowo z dnia 24 sierpnia 2018 r. był do wglądu w biurze 

Rady Gminy oraz został wyłożony na pół godziny przed sesją na sali obrad (załącznik 

nr 5 do protokołu). Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, iż zapoznał się                           

z protokołem, który wiernie odzwierciedla przebieg ostatniej sesji Rady Gminy po 

czym zapytał radnych czy mają uwagi lub wnioski do protokołu. Wobec braku 

zastrzeżeń poddał pod głosowanie protokół z LIV sesji Rady Gminy Srokowo z dnia 

24 sierpnia 2018 r., podczas którego na sali obrad obecnych było 11 radnych.  

 

Rada Gminy Srokowo przyjęła protokół z LIV sesji bez uwag                                

i większością głosów –  10 gł. „za”, 0 gł. „przeciw”  

i 1 gł. „wstrzymujących się” 

(radny nieobecny na poprzednim posiedzeniu sesji Rady Gminy). 

   

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 3 i przeszedł do  punktu 4  porządku obrad. 

 

Ad. pkt 4. 

Informacja Wójta Gminy o działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poprosił Wójta Gminy Srokowo                  

o przedstawienie informacji  z jego działalności w okresie międzysesyjnym (załącznik 

nr 6 do protokołu). 
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Wójt Gminy Srokowo Franciszek Andruszkiewicz powiedział, że w okresie 

międzysesyjnym czyli od 24 sierpnia 2018r. do 27 września 2018 r. wydał sześć 

zarządzeń: 

1. Zarządzenie nr 58/2018 z dnia 27 sierpnia 2018 r. w sprawie przeprowadzenia 

konsultacji społecznych dotyczących projektu Gminnego Programu Profilaktyki 

Zakażeń Wirusem Brodawczaka Ludzkiego (HPV) na lata 2019-2020. 

2. Zarządzenie nr 59/2018 z dnia 27 sierpnia 2018 r. w sprawie wskazania 

pełnomocnika do spraw informatyki gminnej komisji wyborczej praz powołania 

operatora informatycznej obsługi obwodowej komisji wyborczej w wyborach do Rady 

Gminy Srokowo, Rady Powiatu Kętrzyńskiego i Sejmiku Województwa Warmińsko – 

Mazurskiego oraz w wyborach Wójta Gminy Srokowo zarządzonych na dzień                     

21 października 2018 roku. 

3. Zarządzenie nr 60/2018 z dnia 28 sierpnia 2018 r. w sprawie założeń                     

i opracowania materiałów planistycznych do projektu uchwały budżetowej Gminy                   

na 2019 r. oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019-2023. 

4. Zarządzenie nr 61/2018 z dnia 3 września 2018 r. w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Srokowo na 2018 r. 

5. Zarządzenie nr 62/2018 z dnia  6 września 2018 r. w sprawie powołania komisji 

przetargowej do przeprowadzania przetargów oraz rokowań na zbycie nieruchomości 

stanowiących własność Gminy Srokowo. 

6. Zarządzenie nr 63/2018 z dnia  17 września 2018 r. w sprawie zmiany załącznika 

do zarządzenia Nr 2/18 w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli oraz określenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za 

kształcenie oraz specjalności i formy kształcenia, na które dofinansowanie będzie 

przyznawane w 2018 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poprosił o przedstawienie 

prowadzonych dodatkowych działań w okresie między sesjami. 

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski powiedział, że w okresie międzysesyjnym 

miały miejsce następujące zdarzenia: 

-Uczestniczono w zebraniach sołeckich. 

-Uczestniczono w uroczystościach 20 – lecia Powiatu Kętrzyńskiego oraz                           

w Dożynkach Gminnych i Powiatowych w Reszlu. Zastępca Wójta Gminy 

poinformował, że wieniec dożynkowy Sołectwa Jegławki zajął I miejsce.  

Osoby uczestniczące w posiedzeniu sesji nagrodziły gromkimi brawami Sołectwo 

Jegławki. 
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-Rozstrzygnięto przetarg oraz podpisano umowę na przebudowę drogi w Sińcu, 

dokonano przekazania placu budowy w Sińcu. Podczas wykonywanych prac Zastępca 

Wójta sprawował funkcję Inspektora Nadzoru. Obecnie trwają prace związane                     

z przygotowaniem dokumentów do procedury odbiorczej, a po dostarczeniu                       

z laboratorium badań dotyczących masy i kruszywa przystąpimy do wykonywania 

prac. Na dzień dzisiejszy przygotowujemy się do rozliczeń robót, które będą 

przedłożone dla Marszałka Województwa Warmińsko-Mazurskiego na kwotę 

50 000zł. 

-Przeprowadzono przetarg na działkę w Leśniewie, ale bez efektu. 

-W dniu dzisiejszym przeprowadzono przetargi na zbycie trzech nieruchomości 

gminnych. Na jedną z nieruchomości nie wpłynęło żadne wadium (na Lipowo). Jeśli 

chodzi o lokal po remizie OSP w Jegławkach to nieruchomość ta uzyskała                         

w przetargu kwotę 25 000 zł, a była świetlica w Wyskoku 28 553 zł. 

-Uczestniczono w szkoleniach z obsługi modułu w systemie Puma w ramach 

Programu „E-urząd”. 

-Wydawano decyzje administracyjne związane z podziałem nieruchomości, decyzje              

o warunkach zabudowy zagospodarowania, a także zaświadczenia o przeznaczeniu      

w studium i planie zagospodarowania przestrzennego działek z terenu gminy na 

wniosek osób zainteresowanych.       

 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński  zapytał czy radni mają zapytania 

do złożonych informacji, a w związku z brakiem dalszej dyskusji zamknął pkt 4                     

i przystąpił do realizacji pkt 5 porządku obrad. 

 

Ad. pkt 5. 

Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poprosił radnych o składanie 

interpelacji i zapytań, a ze względu na ich brak zamknął punkt 5 po czym przeszedł 

do realizacji punktu 6 porządku obrad. 

 

Ad. pkt 6.    

Wnioski do budżetu Gminy Srokowo i powiatu Kętrzyńskiego na 2019 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa i Infrastruktury Krzysztofa Mróz o przekazanie informacji dotyczącej 

złożenia wniosków do budżetu Powiatu Kętrzyńskiego na 2019 r.  
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Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Krzysztof Mróz powiedział, że po 

objeździe dróg, który odbył się 7 września przygotowano wnioski do projektu 

budżetu Powiatu Kętrzyńskiego na 2019 r., które obejmowały :  

 

a) Opracowanie dokumentacji i remont dróg:  

1) Droga nr 1602N Lesieniec – Silec w kierunku Surwile – kontynuacja  

kompleksowego remontu drogi wraz z odwodnieniem,  

2) Droga nr 1723N dr. Nr 1711N Brzeźnica-Wysoka Góra,  

3) Droga nr 1598N  Bajory Małe –Marszałki- Guja- Prynowo- Wilkowo.  

4) Droga nr1590N Rodele- Ogródki – Srokowo,  

5) Droga nr 1600N Wysoka Góra- Karłowo- dr. Nr 1799,  

6) Droga nr 1596N Bajory Wielkie w kierunku Wyskok.  

Kwota wnioskowana: Komisja Rolnictwa i Infrastruktury Rady Gminy Srokowo 

wnioskuje o kwotę równowartą z naprawą tych odcinków dróg.  

Krótkie uzasadnienie: Naprawa tych odcinków dróg jest szczególnie ważna, gdyż 

uczęszczane są przez ciężki sprzęt rolniczy- samochody ciężarowe, które w znacznym 

stopniu pogorszyły stan nawierzchni.  

Fragmenty dróg , o których mowa znajdują się w bardzo złym stanie, występują tam 

liczne ubytki i koleiny. Po opadach deszczu codzienny dojazd do szkoły i pracy  

stwarza duże niebezpieczeństwo ze względu na prawdopodobieństwo występowania 

wypadków i uszkodzeń pojazdów. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński odczytał wniosek do budżetu 

Powiatu Kętrzyńskiego na rok 2019, złożony przez Radną Powiatu Panią Alicję 

Kamińską, a mianowicie: 

1.Przebudowa drogi powiatowej nr 1602N na odcinku Lesieniec – Silec w kierunku 

Surwile – etap II (ok. 3 km). 

2.Przebudowa drogi powiatowej nr 1594N Jegławki – Wilczyny. 

3.Przebudowa drogi powiatowej nr 1723N Aptynty – Srokowski Dwór na odcinku od 

skrzyżowania z drogą nr 1711 w kierunku Bajory Małe – etap II wspólnej inwestycji        

z Gminą Srokowo. 

4.Przebudowa drogi powiatowej nr 1584N na odcinku Srokowo – Jankowice – etap 

III wspólna inwestycja z Gminą Srokowo. 

5.Wykonanie zatoki autobusowej w miejscowości Kosakowo, Gmina Srokowo w pasie 

drogi powiatowej nr 1725N – dokończenie inwestycji z 2015 r. 

6.Budowa chodnika w miejscowości Kałki, Gmina Srokowo w ciągu drogi powiatowej 

nr 1723N.   

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński otworzył dyskusję. 
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Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski powiedział, że niezależnie od wniosku 

skierowanego przez Radę Gminy do budżetu Powiatu Kętrzyńskiego, pan Wójt Gminy 

również złożył taki wniosek za pośrednictwem urzędu. Przedstawione propozycje 

pokrywają się ze sobą z większym naciskiem na kontynuację przebudowy drogi od 

Srokowskiego Dworu do Bajor Małych oraz drogi Jegławki – Wilczyny.  

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poprosił Panią Skarbnik                           

o przedstawienie wniosków, które wpłynęły do budżetu Gminy na 2019 r. 

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, że jeśli chodzi o wnioski do budżetu 

Gminy Srokowo to można je składać do 30 września (ze względu na to, że jest to 

dzień wolny od pracy to można je składać do najbliższego poniedziałku), pracownicy 

UG oraz kierownicy jednostek organizacyjnych mogą je składać do 10 października. 

W związku z tym wnioski nadal do nas napływają. Głównie wnioski dotyczą podziału 

funduszu sołeckiego przez poszczególne sołectwa.  

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński otworzył dyskusję. 

Sołtys Sołectwa Leśny Rów Józef Pawłusewicz zapytał czy Sołectwo Leśny Rów 

ponownie musi składać wniosek na wykonanie głównej drogi czy też wniosek do 

budżetu Gminy z jednego roku przechodzi na kolejny? 

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski odpowiedział, że nie ponieważ na tą drogę 

został złożony wniosek do Programu Polska – Rosja. Teraz czekamy na jego 

rozstrzygnięcie ponieważ w tym wniosku są ujęte dwie drogi należące do Sołectwa 

Leśny Rów.     

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński powiedział, że wpłynęły również 

wnioski do wiadomości Rady Gminy, a obejmowały: remont drogi gruntowej 

Srokowo-Pieczarki; remont drogi Pieczarki-Wysoka Góra-Leśniewo oraz podwyżkę 

wynagrodzeń dla pracowników administracji.   

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 6 i przeszedł do  punktu 7 porządku obrad. 

 

O godz. 13.20 na posiedzenie sesji przybyli radni: Regina Wieczorek, Renata Mendala,                    

Katarzyna Żejmo i Maciej Kuriata – stan 15 radnych. 

 

Ad. pkt 7.    

Informacja Wójta Gminy o stanie realizacji zadań oświatowych przez 

Gminę Srokowo.  

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński powiedział, że radni otrzymali 

materiał sesyjny (załącznik nr 7 do protokołu)  w terminie po czym poprosił Sekretarz 

Gminy o krótkie wprowadzenie do omawianego tematu. 
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Sekretarz Gminy Małgorzata Chociełowska powiedziała, że informacja o stanie 

realizacji zadań oświatowych była szczegółowo omawiana podczas posiedzenia 

komisji stałych. Pani Dyrektor Szkoły Podstawowej złożyła dodatkową informację 

dotyczącą polityki kadrowej, materiał dotyczący zajęć specjalistycznych i liczby dzieci, 

które w nich uczestniczyły oraz oferty zajęć pozalekcyjnych.   

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński otworzył dyskusję. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Srokowie z Filią w Solance Jadwiga Zając 

powiedziała, że zgodnie z wnioskami radnych, które pojawiły się podczas ostatnich 

komisji wspólnych materiał został przygotowany i przedstawiony na dzisiejszą sesję. 

Pani Dyrektor poprosiła o zadawanie pytań. 

Radny Piotr Dziadoń zapytał czy przedstawione rodzaje zajęć nadal się odbywają?  

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Srokowie z Filią w Solance Jadwiga Zając 

odpowiedziała, że informacja dotyczy roku szkolnego 2017/2018 z podziałem na 

zajęcia specjalistyczne, które były prowadzone przez nauczycieli nieodpłatnie.  

Radny Piotr Dziadoń zapytał czy wskazane zajęcia takie jak: koło teatralne, 

plastyczne, artystyczne, religijne, itd.  są kontynuowane w roku bieżącym?  

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Srokowie z Filią w Solance Jadwiga Zając 

odpowiedziała, że jeśli byłaby taka potrzeba, to na stronie szkoły znajdzie się oferta 

zajęć dla dzieci. Przypomniała, że została przygotowana informacja za rok ubiegły,                 

a nie bieżący.  

Radny Piotr Dziadoń odpowiedział, że zgadza się z Panią Dyrektor, a w tym 

momencie chodziło mu o to, aby jeśli to możliwe w najbliższym czasie podano na 

stronie internetowej właśnie takie informacje. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Srokowie z Filią w Solance Jadwiga Zając 

powiedziała, że zawsze wszelkie oferty zajęć są publikowane na stronie internetowej 

szkoły. 

Radna Agnieszka Gajowniczek powiedziała, że w informacji podano iż w zajęciach 

koła matematycznego uczestniczyło 47 dzieci w jednej grupie.  

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Srokowie z Filią w Solance Jadwiga Zając 

powiedziała, że są to zajęcia nieodpłatne, a w związku z tym prowadzone są przez 

nauczycieli zgodnie z potrzebami ze względu na udział uczniów w konkursach, 

olimpiadach itp. Dlatego też jeśli nauczyciel widzi taką potrzebę to prowadzi zajęcia 

zgodnie z koniecznością, a liczba uczniów jest „ruchoma”. 

Radna Agnieszka Gajowniczek powiedziała, że informacja jest napisana w takiej 

formie, iż może sugerować liczebność grupy 47 uczniów, a w związku z tym padło 



10 

 

takie pytanie. Przedstawione dane liczbowe dotyczące uczestnictwa dzieci we 

wszelkiego rodzaju zajęciach są imponujące. Radna zapytała czy zajęcia są 

prowadzone codziennie? 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Srokowie z Filią w Solance Jadwiga Zając 

odpowiedziała, że jeśli zachodziłaby taka potrzeba to ujęto by takie dane                          

w informacji. Dane dotyczą podziału na dwie grupy uczniów z gimnazjum. 

Radna Ewa Dudek powiedziała, że na komisjach radni wyraźnie pytali o koła 

zainteresowań, które funkcjonują w szkole, a nie o formy zajęć dodatkowych, które 

są prowadzone jak to Pani Dyrektor podkreśla „jak występuje taka potrzeba”. Jest 

potrzeba stworzenia różnego rodzaju kół zainteresowań, które będą funkcjonowały. 

Rodzice każdego roku zgłaszają, że chcieliby, aby ich dzieci uczestniczyły w takich 

kołach zainteresowań jak: przyrodnicze, matematyczne i inne, które nie są lekcjami 

wyrównawczymi czy też takimi, które pojawiają się sporadycznie. Radna uważa,                 

że koło zainteresowań jest takim kołem, które odbywa się chociaż raz w tygodniu dla 

danej grupy uczniów. Kolejną sprawą jest to, że polityka kadrowa przedstawiona dla 

radnych dotyczy ubiegłego roku. Z przedłożonej informacji wynika, że szkoła                   

w swojej polityce kadrowej ma przygotowanie nauczycieli do prowadzenia nowych 

przedmiotów szkolnych i są to zajęcia doradztwa zawodowego i edukacji dla 

bezpieczeństwa. Radna uważa, że takie zajęcia dotyczą roku bieżącego, a nie 

ubiegłego ponieważ wcześniej nie mówiono nic na temat kształcenia nauczycieli 

właśnie w tych dwóch kierunkach.   

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Srokowie z Filią w Solance Jadwiga Zając 

powiedziała, że zgodnie z rozporządzeniem, doradztwo zawodowe do 2021 r. może 

prowadzić osoba, która nie posiada kwalifikacji. To wykazuje również fakt                           

iż nauczyciele ciągle podnoszą swoje kwalifikacje, pokazuje do ilu przedmiotów 

posiadają uprawnienia. Posiadamy 13 nauczycieli z kwalifikacjami do dwóch 

przedmiotów; 7 nauczycieli do trzech przedmiotów oraz 2 nauczycieli do czterech 

przedmiotów. W ubiegłym roku szkolnym 4 nauczycieli podniosło swoje kwalifikacje                 

i zgodnie z polityką kadrową w tym roku szkolnym 2 nauczycieli podejmie studia 

podyplomowe z doradztwa zawodowego i z edukacji dla bezpieczeństwa uzyskując 

niezbędne kwalifikacje. Doskonalenie się nauczycieli w naszej szkole jest ciągłe.   

Radna Ewa Dudek powiedziała, że do tematu podnoszenia kwalifikacji nie ma 

zastrzeżeń, a po prostu chciała wyjaśnić, że wcześniej wskazane podnoszenie 

kwalifikacji dotyczyło roku bieżącego, a nie ubiegłego. Radna uważa, że bardzo dobre 

jest to, że Pani Dyrektor monituje swoje potrzeby kadrowe, które powinny być 

wpisane w politykę na co najmniej dwa lub trzy lata po to, aby móc się zabezpieczyć 

przed wszelkimi rodzajami problemów.  

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński zapytał czy 60 dzieci posiadających 

opinię z zaleceniami od Powiatowej Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej stanowi 
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dużą ilość w stosunku do pozostałych dzieci i jak się to kształtowało w latach 

ubiegłych? 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Srokowie z Filią w Solance Jadwiga Zając 

odpowiedziała, że opinie zawsze były i są. Dzieci takie korzystają z edukacji 

włączającej, która polega na tym, że uczniowie z orzeczeniami o potrzebie 

kształcenia specjalnego pozostają w naszej szkole i na dzień dzisiejszy posiadamy 

takich 15 dzieci. Opinię z poradni Psychologiczno-Pedagogicznej posiada 60 dzieci                  

z problemami (nie tylko edukacyjnymi). Dla tych uczniów powinny być 

zorganizowane zajęcia. W tym roku organ prowadzący nie przekazał w projekcie 

arkusza organizacyjnego szkoły akceptacji do prowadzenia tego typu zajęć.                          

W związku z tym w bieżącym roku szkolnym z pomocy psychologiczno– 

pedagogicznej nie są organizowane zajęcia w szkole ponieważ nie mamy 

przyznanych godzin. Prowadzone są tylko zajęcia rewalidacyjne.     

Radna Regina Wieczorek zapytała Panią Dyrektor czy szkoła ma zapewnioną osobę, 

która będzie prowadziła zajęcia z doradztwa zawodowego?  

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Srokowie z Filią w Solance Jadwiga Zając 

odpowiedziała, że zgodnie z rozporządzeniem do 2021 r. doradztwo zawodowe                       

w szkole może prowadzić osoba nieposiadająca przygotowania i już taka osoba 

została skierowana. 

Radna Ewa Dudek zapytała ile godzin zajęć w poprzednim roku szkolnym miały dzieci                   

z opiniami jeśli chodzi o zajęcia psychologiczno-pedagogiczne? 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Srokowie z Filią w Solance Jadwiga Zając 

odpowiedziała, że na ta chwilę nie potrafi odpowiedzieć na to pytanie. 

Radna Ewa Dudek zapytała czy w ogóle takie zajęcia były prowadzone? 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Srokowie z Filią w Solance Jadwiga Zając 

odpowiedziała, że tak. 

Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała czy zajęcia dodatkowe w szkole w Srokowie                    

i w Solance są czymś cyklicznym? Radna uważa, że jest odwiecznym problemem 

organizacja zajęć dodatkowych jeśli chodzi o matematykę, lub inne zajęcia 

dodatkowe dla dzieci, które mają inne zainteresowania od tych wyrównawczych. Czy 

zajęcia takie były cykliczne i czy w tym roku również będą się odbywały na takich 

zasadach?    

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Srokowie z Filią w Solance Jadwiga Zając 

odpowiedziała, że są to zajęcia nieodpłatne, które zależą od dobrej chęci nauczycieli. 

Są nauczyciele, którzy tego typu zajęcia jak: zajęcia z kreatywności, zajęcia 

sportowe, przygotowujące do konkursów prowadzili cyklicznie.  
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O godzinie 13.40 obrady sesji opuściła radna Małgorzata Dwulat – stan 14 radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński w związku z brakiem dalszej 

dyskusji poprosił o przegłosowanie przyjęcia informacji Wójta Gminy o stanie 

realizacji zadań oświatowych przez Gminę Srokowo.  

 

Rada Gminy Srokowo w obecności 14 radnych jednogłośnie –                      

14 gł. „za”, 0 gł. „przeciw”,   0 gł. „wstrzymujących się”  przyjęła 

informację Wójta Gminy o stanie realizacji zadań oświatowych przez 

Gminę Srokowo. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 7 i przeszedł do  punktu 8  porządku obrad. 

 

    

Ad. pkt 8.    

Ocena realizacji działań w zakresie promocji gminy i pozyskiwania 

środków zewnętrznych  za I półrocze 2018 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński powiedział, że materiał dotyczący 

tych zadań  był omawiany podczas wspólnego posiedzenia komisji stałych Rady 

Gminy po czym poprosił Zastępcę Wójta Gminy Marka Olszewskiego o krótkie 

wprowadzenie do tematu (załącznik nr 8 do protokołu). 

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski powiedział, że do tej informacji można dodać 

jedynie to iż do programu Polska-Rosja zostały złożone dwa wnioski w II półroczu 

2018 r. Dotyczą one gospodarki wodno-ściekowej oraz dróg. Zastępca Wójta zapytał 

czy ponownie ma przedstawiać te same informacje co na komisji? 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński powiedział, że nie, po czym zapytał 

czy od ostatniego spotkania wynikły jakieś nowe kwestie jeśli chodzi o program 

Polska – Rosja? 

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski odpowiedział, że nie mamy jeszcze żadnych 

informacji. Jeśli chodzi o promocję gminy to poza tym co zostało ujęte w pisemnej 

informacji, dodatkowo chciałby poinformować, że w dniach 27-29 kwietnia odbył się 

maraton na orientację, w którym uczestniczyło ok. 50 osób. Organizatorem maratonu 

było Zgromadzenie Wędrownicze Starogard Gdański przy współudziale Gminy 

Srokowo. Ponadto należy uzupełnić tę informację o to, że Gmina Srokowo na 

wniosek Nadleśnictwa współuczestniczyła w plenerze rzeźbiarskim i była to 

dodatkowa promocja naszej Gminy na zewnątrz. Za współpracę Nadleśnictwo 

Srokowo podarowało nam pięknie rzeźbioną ławkę, która znajduje się tuż przy 

wejściu do Ratusza.  

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński otworzył dyskusję. 
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Radny Krzysztof Mościcki powiedział, że informacja, którą rozpatrujemy dotyczy                     

I półrocza 2018 r. to niemniej odwołujemy się do programu Polska-Rosja,                      

a w związku z tym radny zapytał czy mamy jakieś prognozy co do możliwości 

uruchomienia tych środków w przyszłym roku? 

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski odpowiedział, że nigdy nie ma gwarancji na 

to, że środki zostaną uruchomione. Jest tak, że środki na realizację programu Polska-

Rosja są zabezpieczone przez Komisję Europejską, jest utworzony wspólny 

sekretariat techniczny do obsługi programu, jest powołana Rada Programowa, która 

czuwa nad realizacją całości i w skład której wchodzą przedstawiciele zarówno strony 

Polskiej jak również Rosyjskiej. Problem polega na tym, aby sprawnie zostały 

uruchomione procedury techniczne. Jeśli chodzi o kwestie dotyczące tego czy 

będziemy mieli szansę się wbić do projektu to chyba nikt nie potrafi odpowiedzieć na 

takie pytanie. Część kryteriów przyjętych do oceny wniosków wydaje się być bardzo 

subiektywnymi, co może sprawiać wrażenie, że mogą być one w różny sposób 

oceniane. W każdym bądź razie wnioski zostały przygotowane w sposób bardzo 

szczegółowy, aby nikt nie miał wątpliwości przy dokonywaniu oceny.  

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński w imieniu Pani Sołtys Agaty Łata, 

radnego Wojciecha Praweckiego oraz własnym podziękował Panu Piotrowi Dziadoń 

za umożliwienie skorzystania z warsztatów rzeźbiarskich nadleśnictwa dla artysty                     

z Solanki. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński w związku z brakiem dalszej 

dyskusji poprosił o przegłosowanie przyjęcia pozytywnej oceny realizacji działań                    

w zakresie promocji gminy i pozyskiwania środków zewnętrznych  za I półrocze 

2018r. 

 

Rada Gminy Srokowo w obecności 14 radnych jednogłośnie –   14 gł. „za”,                  

0 gł. „przeciw”,   0 gł. „wstrzymujących się”  pozytywnie oceniła realizację 

działań w zakresie promocji gminy i pozyskiwania środków zewnętrznych  

za I półrocze 2018 r. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 8 i przed przejściem do  punktu 9  porządku obrad 

o godzinie 13.47 ogłosił przerwę, która trwała do godziny 14.03. 

 

 

Ad. pkt 9.    

Ocena stanu ochrony środowiska w gminie, gospodarka odpadami 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński powiedział, że temat ten był 

analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Gminy po czym poprosił 
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Zastępcę Wójta Gminy Marka Olszewskiego o krótkie wprowadzenie do tematu 

(załącznik nr 9 do protokołu). 

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski powiedział, że informację radni otrzymali 

w wersji pisemnej po czym poprosił o zadawanie pytań ponieważ wszelkie analizy 

były już dokonywane podczas posiedzenia wspólnego komisji stałych. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński otworzył dyskusję. 

Radna Agnieszka Gajowniczek powiedziała, ze ciągle narzekamy na gospodarkę 

śmieciową, a nie miej jednak dodatkowe mocniejsze worki udało się nam 

zorganizować i rozprowadzić dla mieszkańców. Oznacza to, że wszelkie sygnały                     

z problemami dochodzą do MZM-GO w Giżycku. Radna przypomniała o sprawie 

uszczelnienia systemu ewidencjonowania właścicieli nieruchomości letniskowych. 

Uważa, że dobrze byłoby sformułować jakiś wniosek od Rady Gminy i skierować na 

ręce przedstawiciela naszej Gminy po to, aby związek przyjrzał się 33 deklaracjom 

oraz kwestiom zaniżonej ilości osób zamieszkujących dane nieruchomości. 

Radny Piotr Dziadoń uważa, że taki wniosek należałoby rozwinąć o informację jaką 

ilość nieruchomości letniskowych posiadają inne gminy jak np. Węgorzewo, Giżycko 

itp. po to, aby mieć pełniejszy obraz tego jak wygląda sytuacja na tle całego 

MZMGO.  W ten sposób dowiemy się czy taki problem dotyczy tylko Gminy Srokowo 

czy też jest on dużo głębszy i wymaga podjęcia bardziej radykalnych kroków. 

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski odpowiedział, że ten problem dotyczy 

wszystkich gmin, gdzie występuje zabudowa letniskowa. Najwięcej takich problemów 

posiada Gmina Giżycko i nie jesteśmy odosobnioną gminą. Jeśli mieszkańcy składają 

korekty deklaracji dotyczące zmniejszenia ilości osób zamieszkujących daną 

nieruchomość to niestety, ale nie jesteśmy w stanie sprawdzić takich danych 

i dokonać ich weryfikacji. W naszym przypadku ilość mieszkańców w stosunku do 

liczby osób zamieszkałych wynosi ok. 1200 osób nieobjętych deklaracjami. Trudno 

jest określić czy faktycznie jest to aż taka różnica, ponieważ nie mamy możliwości 

sprawdzenia takiego stanu rzeczy. 

Radny Krzysztof Mościcki powiedział, że od kilku lat, każdej wiosny organizuje 

wspólną akcję sprzątania lasów z Kołem Łowieckim, Nadleśnictwem i młodzieżą 

szkolną. Zauważyło się, że ilość tzw. „elektrośmieci” zmniejszyła się. Radny uważa, 

że jedną z przyczyn takiego stanu rzeczy jest to, że Sołtys Jegławek zbiera takie 

„elektrośmieci” co daje po kilka ton różnego rodzaju sprzętu artykułów gospodarstwa 

domowego, który jest gromadzony, a później przekazywany dalej. Z jednej strony 

ważne jest to, aby wszyscy płacili za zagospodarowanie odpadami komunalnymi i aby 

liczba deklaracji była jak najbardziej bliska liczbie mieszkańców (wynikająca                      

z ewidencji ludności), ale z drugiej strony równie ważne są takiego rodzaju inicjatywy 

dotyczące segregacji i zbiorczego składowania odpadów aranżowane przez dzieci                           

i młodzież prowadząc do utrzymania w odpowiednim stanie ochronę środowiska.  
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Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Stanisław Kachniarz 

powiedział, że jeśli chodzi o uszczelnienie systemu złożonych deklaracji to związek 

cały czas pracuje nad tym. W tym celu zatrudniono trzech kontrolerów, którzy 

skupiają się nad tym, aby sukcesywnie kontrolować wszelkie nieruchomości. Takie 

kontrole w najbliższym czasie dotrą i do naszej gminy.  Kierownik podkreślił,                      

że wykazy działek z naszej gminy zostały przekazane do związku. Poza tym na 

bieżąco mieszkańcy są cały czas uświadamiani o konieczności złożenia deklaracji oraz 

możliwości kontroli przez pracowników związku.  

Radna Agnieszka Gajowniczek upiera się, aby od radnych złożyć wniosek rozszerzony 

o pytanie Radnego Piotra Dziadonia, na którego odpowiedź przyjdzie już do radnych 

kolejnej kadencji.  

Radna Regina Wieczorek zaproponowała opracowanie ulotki dotyczącej segregacji 

odpadów, którą można byłoby porozdawać wszystkim mieszkańcom, aby dokładnie 

wiedzieli co i gdzie mają wrzucać, kiedy są odbierane śmieci oraz w jakich terminach 

są odbierane odpady wielkogabarytowe.  

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński w związku z brakiem dalszej 

dyskusji poprosił o przegłosowanie przyjęcia pozytywnej oceny stanu ochrony 

środowiska w gminie, gospodarka odpadami. 

 

Rada Gminy Srokowo w obecności 14 radnych jednogłośnie –   14 gł. „za”,                  

0 gł. „przeciw”,   0 gł. „wstrzymujących się”  pozytywnie oceniła stan 

ochrony środowiska w gminie, gospodarka odpadami.  

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 9, a następnie przystąpił do realizacji                     
pkt 10 porządku obrad.  

 

 

Ad. pkt  10.   

Podjęcie uchwał w sprawach: 

10.1. Szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze  i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowe warunki  częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat jak również tryb ich pobierania. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński powiedział, że temat ten był 

analizowany na wszystkich posiedzeniach komisji stałych Rady Gminy po czym 

poprosił Panią Kierownik GOPS o krótkie wprowadzenie do projektu uchwały. 

Kierownik GOPS Srokowo Grażyna Bień powiedziała, że wcześniejsza uchwała 

podjęta w czerwcu została nam w dwóch punktach ograniczona, a resztę mogliśmy 
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realizować. Po rozmowach z Mecenasem podjęto decyzję o wycofaniu wcześniejszej 

uchwały i wprowadzeniu nowej. Dzisiejsza wersja różni się od wcześniejszej                     

ze względu na dokładniejszą analizę kosztów za usługi opiekuńcze włącznie 

z wstawieniem innych kosztów procentowych. Należało to uczynić ze względu na 

zmieniające się od 1 października kryterium dochodowe.  

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński otworzył dyskusję,                       

a w związku z jej brakiem poddał pod głosowanie projekt uchwały nr LV/289/18 

Rady Gminy Srokowo z dnia 28 września 2018 r. w sprawie przyjęcia szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze  i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób                            

z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowe warunki  częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat jak również tryb ich pobierania. 

Rada Gminy Srokowo w obecności 14 radnych jednogłośnie –   14 gł. „za”,                     

0 gł. „przeciw”,   0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                              

Nr LV/289/18 Rady Gminy Srokowo z dnia 28 września 2018 r.                          

w sprawie przyjęcia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności 

za usługi opiekuńcze  i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowe warunki  częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat jak również tryb ich pobierania. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Radni głosujący „Za” podjęciem uchwały: 

1.Bujalski Janusz 

2.Dudek Ewa 

3.Dziadoń Piotr 

4.Gajowniczek Agnieszka 

5.Kamiński Aleksander 

6.Kuriata Maciej 

7.Mendala Renata 

8.Mościcki Krzysztof 

9.Mróz Krzysztof  

10.Obolewicz Waldemar 

11.Prawecki Wojciech 

12.Stachurski Marek 

13.Wieczorek Regina 

14.Żejmo Katarzyna 
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Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 10.1, a następnie przystąpił do realizacji                     
pkt 10.2 i 10.3 porządku obrad.  

 

10.2.  Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Srokowo na lata 

2018-2023. 

10.3.  Zmiany budżetu Gminy Srokowo na 2018 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poprosił Panią Skarbnik Małgorzatę 

Cwalina  o krótkie wprowadzenie do projektów uchwał. 

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, że jeśli chodzi o Wieloletnią 

Prognozę Finansową Gminy Srokowo na lata 2018-2023 to nie zmieniają się wykazy 

przedsięwzięć, ale zmieniają się ich kwoty, a mianowicie zdjęto kwoty z zadań 

dotyczących wniosków z programu Polska-Rosja.  Planuje się również zaciągnięcie 

kredytu komercyjnego długoterminowego na okres od grudnia 2018 r. do 2022 roku. 

Jest to kwota 900 tys. zł, planowane spłaty kredytu to w 2019 r. 100 tys. zł, w latach 

2020-2021 po 200 tys. zł, a w 2022 r. będzie to 400 tys. zł. Chodzi o to, że w 2019 

roku spłacać będziemy 250 tys. zł pożyczki z EFRWP i 165 tys. zł pożyczki z WFOŚ                   

i jeśli rozłożymy kwartalnie 100 tys. zł to dojdzie nam jeszcze 25 tys. zł, a jest to 

poziom, który możemy udźwignąć. W latach 2020-2021 będziemy spłacali tylko 250 

tys. zł rocznie kredytu z EFRWP i 200 tys. zł kredytu komercyjnego. W roku 2022 

pozostanie nam już tylko kredyt komercyjny, a w związku z tym będzie 400 tys. zł, co 

oznacza, że jest to poziom, z którym gmina sobie poradzi. Jedyną ofertą, którą                   

P. Skarbnik znalazła jest oferta Banku Spółdzielczego w Kamiennej Górze, gdzie 

oprocentowanie kredytów dla jst do roku Vibor M plus marża od 0,5 do 3,5 punktu 

procentowego, a do 15 lat Vibor 3M pus marża od 1,5 do 4 punktów procentowych, 

gdzie Vibor wynosi 1,61%, Vibor M wynosi 1,64%, a Vibor 3M wynosi 1,72%. 

Oznacza to, że kredyt komercyjny może być oprocentowany w granicach ok. 5%. 

Inne banki powiedziały, że w momencie gdy ogłosimy przetarg na zaciągnięcie 

kredytu to każdy bank złoży ofertę. Oferta ta jest przygotowywana dla każdej 

jednostki samorządowej indywidualnie po sprawdzeniu możliwości spłaty kredytu. 

Innych informacji banki nie udzielają. Po otrzymaniu opinii RIO o możliwości spłaty 

kredytu, możemy ogłosić przetarg na stronie internetowej i banki zaczną składać 

oferty. Dopiero wtedy Rada Gminy podejmuje uchwałę o zaciągnięciu kredytu 

komercyjnego w danym banku po rozstrzygnięciu konkursu.     

Zmiany w budżecie Gminy Srokowo na 2018 rok dotyczą zmniejszenia się  kwoty 

dochodów budżetu gminy w związku z decyzjami  Wojewody  o zmniejszeniu  dotacji 

na zadania zlecone, a mianowicie:   

-na  prowadzenie zadań z zakresu tzw. 500+  w dziale  rodzina  o  kwotę  102 120zł. 

 -o kwotę 277 zł  na wypłaty dodatków energetycznych zgodnie z decyzją Wojewody.  

Zwiększa się o kwotę 1004 zł środki na zadania zlecone w  rodz. 75011 -

administracja państwowa na  zakup urządzeń służących do obsługi identyfikacji 

elektronicznej. 
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Zmniejsza się planowane dochody własne  z tytułu sprzedaży mienia  gminy o kwotę 

365 000 zł (brak zainteresowanych zakupem działki nad J. Rydzówka oraz na małe 

prawdopodobieństwo sprzedaży w tym roku w pierwszym przetargu budynku po 

szkole w Jegławkach). 

Zwiększa się  dochody gminy w związku z otrzymaniem dotacji z Ministerstwa  

Sprawiedliwości w kwocie 18 100 zł  na projekt w zakresie nabycia  wyposażenia                  

i sprzętu ratownictwa na rzecz OSP Srokowo i Jegławki, niezbędnego do udzielania  

pierwszej pomocy  poszkodowanym bezpośrednio na miejscu przestępstwa. 

Zwiększa się dochody gminy o kwotę 4000zł na usługach opiekuńczych w GOPS- ie, 

Zwiększa się plan dochodów w administracji  o kwotę 12 500zł. 

Dokonuje się zmian w jednostkach:  Urząd Gminy  i w GOPS  na podstawie  wyżej 

wymienionych decyzji . 

Poza tym w Urzędzie Gminy  dokonuje się   zmian wynikających z przeniesień 

pomiędzy działami, rozdziałami i paragrafami  ze względu na zmiany w funduszach 

sołectw: Silec i Bajory w działach 600 , 900 oraz  630, w Leśnym Rowie przeniesienie 

pomiędzy zadaniami w rozdz. 60016,  w Solance w dziale 854,921,600. 

Dokonuje się  zmian polegających na zmniejszeniu środków w dziale 700 o kwotę                 

11 780 zł, przeniesieniu pomiędzy paragrafami o kwotę  40 zł w dziale 710. 

Przeniesieniu środków  w dziale 751 (wybory) z wydatków na wynagrodzenia 

bezosobowe na wydatki osobowe  kwoty 3 413 zł. Zwiększa się środki na usługi                     

w dziale 754 na OSP 3640 zł oraz o  udział środków gminy w projekcie z Ministerstwa 

Sprawiedliwości kwota 182,83 zł.  

Zmniejsza się o kwotę 560 000 zł plan wydatków  przeznaczonych  na zadania 

inwestycyjne   tj. na: modernizację oczyszczali ścieków o 45000 zł, na budowę sieci 

wodociągowej o kwotę 195 000 zł, dokumentacje na drogi Kosakowo 20 tys. Leśny 

Rów 25 tys. zł, przebudowę ul Parkowej i Młynarskiej o 70 tys. zł, przebudowę drogi 

Siniec Kąty o 195 tys. zł, budowę pomostu o  kwotę 10 tys. zł.   

Dokonuje się zmian w jednostce Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej na podstawie 

wniosku Kierownika GOPS o zwiększenie środków na usługi opiekuńcze                              

i przeznaczenie ich na zatrudnienie osoby na to zadanie oraz inne zmiany pomiędzy 

działami, rozdziałami i paragrafami m.in. zmiany w projekcie. 

Dokonuje się  przeniesień w SP Srokowo na wniosek dyr. SP w Srokowie.  

Wszystkie zmiany powodują zmniejszenie wydatków i zwiększenie części dochodów. 

Zmianą jest również wartość w przychodach i rozchodach gdyż z rozchodów 

usuwamy inne źródła czyli wolne środki – tzw. „papierowe nie fizyczne”, którymi 

można ratować budżet gminy w przypadku kiedy na koncie posiada się pieniądze,                 

a my takich pieniędzy nie mamy. W związku z powyższym na wolnych środkach 

własnych mając ponad 800 tys. zł  było 850 tys. zł środków przewidzianych                      

w dochodach zakupu ze sprzedaży mienia co zostało pomniejszone o 365 tys. zł                    

(z mienia) ze względu na wyrzucenie „innych źródeł”. W tej chwili mamy potrzebę 

zaciągnięcia kredytu w wysokości 900 tys. zł, która pozwoli nam zrealizować zadania 

zaplanowane w tym budżecie po dokonaniu wszystkich zmian. Te środki są nam 
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potrzebne m.in. na wykonanie projektu „E-gmina”, na opłacenie drogi Siniec 

Cegielnia, na spłacenie w grudniu rat pożyczek w kwocie 102 tys. zł oraz na 

opłacenie dotacji celowych na finansowanie kosztów wykonania przydomowych 

oczyszczalni ścieków.  

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński otworzył dyskusję.  

Radny Piotr Dziadoń powiedział, że przy marży ok. 2% i oprocentowaniu to i tak nie 

otrzymamy niższego oprocentowania niż 8% lub 9%, nie wspominając o prowizji. 

Radny powiedział, że w zadaniach budżetowych zmniejsza się dochody z tytułu 

sprzedaży na 665 tys. zł, wycina się wszystkie inwestycje wpisując je w Program 

Polska-Rosja. Na to wygląda, że dziura budżetowa wynosi nie 700 tys. zł lub                       

900 tys. zł, a będzie to prawie 1 mln 260 tys. zł. Oznacza to, że gdzieś jeszcze 

mieliśmy dziurę budżetową, gdyż w najśmielszych oczekiwaniach nie 

przypuszczaliśmy uzyskać takiej kwoty nawet wtedy gdybyśmy sprzedali wszystkie 

nieruchomości (ujęte w tegorocznym budżecie). Kolejną kwestią jest to,                            

że chwytamy się najprostszego i najłatwiejszego wyjścia (zaciągnięcia kredytu 

komercyjnego), które nie do końca jest dobrym rozwiązaniem. Jeśli chodzi                      

o oszczędzanie to nie dało się zauważyć jakiś kroków w tym kierunku poza 

wstrzymaniem wydatków na fundusze sołeckie co jest kolejnym złym posunięciem, 

gdyż po wykorzystywaniu takich środków otrzymujemy zwrot to na dodatek nie 

dopuszczamy do tego, aby społeczeństwo mogło decydować o wspólnym 

wykorzystaniu swoich funduszy. 

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, że jak był robiony projekt budżetu 

to każdy naciskał, aby ujmować w nim jeszcze kolejne zadania i inwestycje. W ten 

sposób zatkaliśmy sobie dziurę budżetową wolnymi środkami czyli tzw. fikcyjnymi 

papierowymi pieniędzmi. Jeśli nie są rozdysponowane pożyczki to można się nimi 

posługiwać, ale są to pieniądze wirtualne. Nam brakuje gotówki, a jeśli zapchamy 

budżet wolnymi środkami to okaże się, że nie zrealizujemy wydatków. W tym 

momencie, aby zaciągnąć kredyt mamy cztery możliwości:                                                     

1.Finansowanie przejściowego deficytu budżetu w trakcie roku od stycznia do 

grudnia.                                                                                                                         

2.Wyprzedzające finansowanie, z którego korzystaliśmy przy programie z PROW czyli 

555 581 zł wzięto przy inwestycji na Kaczory. W przyszłym tygodniu po kontroli jeśli 

złożymy wcześniej wniosek o płatność będzie zaakceptowany to jeszcze w tym roku 

po stronie dochodów wejdzie 550 tys. zł i pożyczka zostanie spłacona.                             

3.Na planowany deficyt (czegoś takiego nie mamy ze względu na nadwyżkę).                

4.Kredyt dla samorządów wyłącznie na spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań                         

z tytułem emisji papierów wartościowych, zaciągniętych pożyczek i kredytów.    

Radna Agnieszka Gajowniczek powiedziała, że skoro Pani Skarbnik powiedziała, że 

taka sytuacja jest winą radnych ponieważ budżet był zapchany rzeczami 

narzucanymi. 
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Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina odpowiedziała, że nie powiedziała, że jest to 

wina radnych, ale, że podczas budowania projektu cały czas naciskano na kolejne 

zadania. 

Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała kto tworzył ten budżet? 

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina odpowiedziała, że wszyscy. 

Radna Agnieszka Gajowniczek nie zgadza się z tą wypowiedzią. Powiedziała,                        

że pamięta, iż podczas tworzenia budżetu zwracała uwagę, na to, że druga 

inwestycja dotycząca remontu drogi na Kaczory, którą teraz musimy spłacać będzie 

wysiłkiem ponad nasze możliwości. W odpowiedzi na zapytanie radnego Piotra 

Dziadonia, który zapytał się czy nasza gmina będzie w stanie zapłacić za tę drogę ze 

środków własnych, to Pani Skarbnik i Pan Wójt odpowiedzieli, że damy radę. Teraz 

okazuje się, że najprawdopodobniej cały temat kredytu rozbija się właśnie o tę 

inwestycję. Radna nie chciałaby, aby ktoś sugerował, że mieszkańcy odpowiadają za 

sztuczność całego budżetu. Jeśli chodzi o kredyt to radna zapytała jak można 

podejmować teraz decyzję, że bierzemy 900 tys. zł skoro nie wiemy ile on nas będzie 

fizycznie kosztował? Czy to oznacza, że korzystając z naszego banku, gdzie mamy 

800 tys. zł obrotów i gdzie mamy pozakładane wszystkie konta to czy naprawdę ten 

bank nie jest w stanie nam powiedzieć czy jest w stanie udzielić gminie kredytu 

konsumpcyjnego i ile będzie on nas kosztował?   

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina odpowiedziała, że nie ma takiej obawy, iż żaden 

bank nie udzieli nam takiego kredytu, ponieważ jesteśmy wiarygodni. Poza tym nie 

posiadamy takiego zadłużenia, aby bank dyktował nam swoje warunki. 

Radna Agnieszka Gajowniczek powiedziała, że zawsze bank dyktuje warunki. 

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina odpowiedziała, że nie. Właśnie teraz określamy 

specyfikację do przetargu i to my określamy warunki dla banku. 

Radny Piotr Dziadoń zgłosił uwagę do projektu budżetu w załączniku nr 5 gdzie nie 

zgadzają się przychody co wymaga sprostowania.   

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, że za chwilę poprawi tą wartość. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński w związku z brakiem 

dalszej dyskusji poddał pod głosowanie projekt uchwały nr LV/290/18 Rady Gminy 

Srokowo z dnia 28 września 2018 r. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Srokowo na lata 2018-2023. 

Rada Gminy Srokowo w obecności 14 radnych większością głosów –                           

8 gł. „za”,  5 gł. „przeciw”, 1 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                              

Nr LV/290/18 Rady Gminy Srokowo z dnia 28 września 2018 r.                          
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w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Srokowo na 

lata 2018-2023. 

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Radni głosujący „Za” podjęciem uchwały: 

1.Bujalski Janusz 

2.Kamiński Aleksander 

3.Kuriata Maciej 

4.Mościcki Krzysztof 

5.Obolewicz Waldemar 

6.Prawecki Wojciech 

7.Wieczorek Regina 

8.Żejmo Katarzyna 

 

Radni głosujący „Wstrzymujący się”  podjęcia uchwały: 

1.Mróz Krzysztof 

 

Radni głosujący „Przeciwko” podjęcia uchwały: 

1.Dudek Ewa 

2.Dziadoń Piotr 

3.Gajowniczek Agnieszka 

4.Mendala Renata 

5.Stachurski Marek 

 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński w związku z brakiem 

dalszej dyskusji na temat budżetu poprosił Wiceprzewodniczącą Rady Gminy 

Srokowo Reginę Wieczorek  o odczytanie projektu uchwały nr LV/291/18 Rady Gminy 

Srokowo z dnia 28 września 2018 r. w sprawie zmiany budżetu Gminy Srokowo na 

2018 rok, a następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

 

Rada Gminy Srokowo w obecności 14 radnych większością głosów                        

–   9 gł. „za”,  5 gł. „przeciw”,   0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła 

uchwałę  Nr LV/291/18 Rady Gminy Srokowo z dnia 28 września 2018 r.                          

w sprawie zmiany budżetu Gminy Srokowo na 2018 r. 

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Radni głosujący „Za” podjęciem uchwały: 

1.Bujalski Janusz 

2.Kamiński Aleksander 

3.Kuriata Maciej 

4.Mościcki Krzysztof 

5.Mróz Krzysztof 
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6.Obolewicz Waldemar 

7.Prawecki Wojciech 

8.Wieczorek Regina 

9.Żejmo Katarzyna 

 

Radni głosujący „Przeciwko” podjęcia uchwały: 

1.Dudek Ewa 

2.Dziadoń Piotr 

3.Gajowniczek Agnieszka 

4. Mendala Renata 

5.Stachurski Marek 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 10.2 i 10.3., a następnie przystąpił do realizacji                     
pkt 11 porządku obrad.  

 
 
Pkt 10. 
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński w związku z brakiem 

interpelacji i zapytań radnych zamknął punkt 10, a następnie przeszedł do 

kontynuacji punktu 11 porządku obrad.  

 

 
Pkt 11. 
Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński poprosił o składanie 

wniosków, informacji i oświadczeń. 

1.Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała o sprawę nagrywania sesji. 

Radny Piotr Dziadoń odczytał informację przygotowaną przez panią Sekretarz 

Małgorzatę Chociełowską, która brzmiała następująco:  

W nowych przepisach, które wchodzą od nowej kadencji zastrzeżono, że głosowania 

jawne na sesjach Rady Gminy będą musiały odbywać się za pomocą urządzeń 

umożliwiających sporządzanie i utrwalanie imiennego wykazu głosowań radnych. 

Jeżeli przeprowadzenie głosowania w ten sposób nie będzie możliwe z przyczyn 

technicznych trzeba będzie przeprowadzić głosowanie imienne. Imienne wykazy 

głosowania radnych będą podawane niezwłocznie do publicznej wiadomości w BIP               

i na stronie internetowej gminy oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty w danej 

jednostce samorządowej . Obrady rady trzeba będzie transmitować, utrwalać za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad będą udostępniane 
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w BIP oraz na stronie internetowej gminy i w inny zwyczajowo przyjęty sposób.                

W pierwotnym brzmieniu zmienionych przepisów był zapis, że transmisji, utrwalenia 

obrad Rady Gminy będzie można wykorzystać urządzenia służące do transmisji lub 

rejestracji czynności obwodowych komisji wyborczych. W tym celu Rada Gminy miała 

być uprawniona do zawierania odpowiednich porozumień z szefem Krajowego Biura 

Wyborczego. 28 lipca 2018 roku weszła w życie nowelizacja Kodeksu Wyborczego, 

która zakłada zniesienie obowiązku transmisji lub nagrywania dźwięku i obrazu                  

z lokalu wyborczego. Jak wynika z powyższego na samorządy zostały nałożone nowe 

zadania z pominięciem oszacowania, pokrycia kosztów i wdrożenia. Dostosowanie się 

do nowych przepisów na chwile obecną nie może być zrealizowane. Aktualnie na 

terenie Gminy Srokowo znajduje się infrastruktura sieci ORANGE utworzona                 

w przestarzałej technologii (kabel miedziany), który uniemożliwia przesył danych 

niewystarczający do przeprowadzania transmisji na żywo. Najwyższa prędkość 

pobierania danych, którą oferuje dostawca internetu to 80 MB na sekundę.                       

W praktyce jednak taka prędkość utrzymuje się na poziomie ok. 40 MB na sekundę. 

Najważniejsze parametry podczas transmisji jest prędkość wysyłania danych, która 

może wynosić maksymalnie 4 MB na sekundę. Należy zwrócić uwagę, że obraz                     

z kamery będzie transmitowany na żywo, więc obróbka i kompresja danych będzie 

niemożliwa. Z informacji otrzymanych od konsultanta ORANGE w najbliższych 

tygodniach nie przewiduje się możliwości podłączenia klientów z terenu Gminy 

Srokowo do infrastruktury światłowodowej, kilkakrotnie szybszej, dzięki której 

prędkość pobierania i wysyłania danych umożliwiałaby prowadzenie transmisji na 

żywo. Oferty przedstawione przez firmy dotyczące zakupu odpowiedniego sprzętu 

wahają się od 15000-25000 zł bez kosztów utrzymania. Tegoroczny budżet nie 

przewiduje poniesienia takich wydatków dlatego z przyczyn technicznych jak                      

i finansowych nie będzie możliwe przeprowadzenie głosowania w sposób wskazany      

w ustawie. Od nowej kadencji na sesji Rady Gminy będzie przeprowadzane 

głosowanie imienne jak dotychczas.         

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski powiedział, że nie zajmował się tym 

tematem jak również nie analizował go szczegółowo.  Zastępca Wójta uważa,                       

że w projekcie budżetu na przyszły rok powinny się znaleźć środki na dokonanie 

zakupu sprzętu. Jeśli chodzi o kwestię dotyczącą warunków technicznych to należy 

się zastanowić nad budową odcinka światłowodu od Poczty do budynku Urzędu 

Gminy, ponieważ w innym przypadku transmisja nie będzie możliwa.  

2.Radna Powiatu Kętrzyńskiego Alicja Kamińska w związku ze zbliżającym się końcem 

VII kadencji Rady Gminy serdecznie podziękowała wszystkim radnym, sołtysom                     

i mieszkańcom za czteroletnią współpracę. Radna Powiatu Kętrzyńskiego 

wspomniała, że wspólnie udało się nam częściowo wykonać inwestycje na niektórych 

drogach do Jankowic, Silca, Bajor, remont mostu w Bajorach i w Brzeźnicy, chodnik 

w Kosakowie. Radnej jest bardzo przykro, że w roku bieżącym nie udało się 

zrealizować żadnej inwestycji w Gminie Srokowo, a te, które były wnioskowane do 

budżetu Powiatu na 2018 r. przez Radną jak również Radę Gminy Srokowo dotyczyły 
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inwestycji niedokończonych: Lesieniec – Silec (ok. 3 km); przebudowa drogi Jegławki 

– Wilczyny; Aptynty – Srokowski Dwór na odcinku do Bajor; Srokowo-Jankowice III 

etap; wykonanie zatoczki autobusowej w Kosakowie oraz budowa chodnika w 

miejscowości Kałki. Takie same wnioski zostały złożone do budżetu Powiatu na rok 

2019. Radna Powiatu życzyła wszystkim osobom kandydującym do Rady Gminy oraz 

do Rady Powiatu, realizacji wszystkich swoich planów i zamierzeń. 

3.Radny Piotr Dziadoń powiedział, że Przewodniczący Rady Gminy Srokowo 

Aleksander Kamiński otrzymał z Komendy Policji w Kętrzynie zaproszenie na Koncert 

Pieśni Patriotycznych w wykonaniu Chóru Policji Garnizonu Warmińsko-Mazurskiego, 

który odbędzie się 9 października o godz. 11.00 w Kinie Gwiazda w Kętrzynie.     

4.Radny Piotr Dziadoń powiedział, że do wiadomości Rady i Przewodniczącego Rady 

Gminy Srokowo Aleksandra Kamińskiego wpłynął wniosek o ujęcie w budżecie Gminy 

Srokowo na 2019 r. kwoty 5 000 zł na pokrycie kosztów funkcjonowania Komendy 

Powiatowej Policji w Kętrzynie.  

5.Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński odczytał zaproszenie na obchody 

60-lecia Parafii Grekokatolickiej w Bajorach Małych, które odbędą się                           

6 października 2018 r. o godzinie 10.00.  

6.Radna Ewa Dudek zapytała w jakim czasie osoba składająca pismo powinna 

otrzymać na nie odpowiedź? 

Radca Prawny Ryszard Bielański odpowiedział, że pismo powinno być rozpoznane bez 

zbędnej zwłoki, w możliwie najkrótszym czasie i nie później niż do 7 dni. Ze względu 

na charakter skomplikowany pismo może być rozpatrywane maksymalnie do 30 dni.  

Radna Ewa Dudek poprosiła o odpowiedź i ustosunkowanie się do pisma, które ok.                   

3 miesiące temu ponownie wpłynęło po trzech latach. Radna uważa, że niepoważną 

sprawą jest brak jakiejkolwiek odpowiedzi na pismo jednego z przedsiębiorców                   

w sprawie braku przejazdu na posesję, który został spowodowany wadliwym 

wykonaniem drogi wojewódzkiej.  

7.Radny Piotr Dziadoń powiedział, że podczas ostatniego spotkania Barcji określono, 

że składka roczna dla gmin wchodzących w jej skład nie ulega zmianie i pozostaje na 

dotychczasowym poziomie. 

8.Radca Prawny Ryszard Bielański powiedział, że w dniu wczorajszym wpłynęła 

skarga na kierownika jednostki organizacyjnej. W związku z tym w porozumieniu                     

z Przewodniczącym Rady Gminy Srokowo stwierdzono, iż należy powołać 

trzyosobową komisję doraźną celem rozstrzygnięcia tej skargi.  
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O godz. 15.20 ogłoszono przerwę, która trwała do godziny 15.30. 

Do składu komisji doraźnej powołano: 

1.Aleksandra Kamińskiego – Przewodniczącego komisji 

2.Reginę Wieczorek – Członka Komisji 

3.Piotra Dziadoń – Członka komisji  

 

Rada Gminy Srokowo w obecności 14 radnych większością głosów                        

–   13 gł. „za”,  0 gł. „przeciw”,   1 gł. „wstrzymujących się”  podjęła 

uchwałę  Nr LV/292/18 Rady Gminy Srokowo z dnia 28 września 2018 r.                          

w sprawie powołania komisji doraźnej. 

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Radni głosujący „Za” podjęciem uchwały: 

1.Bujalski Janusz 

2.Dudek Ewa 

3.Gajowniczek Agnieszka 

4.Kamiński Aleksander 

5.Kuriata Maciej 

6.Mendala Renata 

7.Mościcki Krzysztof 

8.Mróz Krzysztof 

9.Obolewicz Waldemar 

10.Prawecki Wojciech 

11.Stachurski Marek 

12.Wieczorek Regina 

13.Żejmo Katarzyna 

 

Radni głosujący „Wstrzymujący się” 

1.Dziadoń Piotr. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński w związku z  brakiem dalszych 

wniosków, informacji i oświadczeń zamknął punkt bieżący, a następnie przystąpił do 

realizacji ostatniego punktu porządku obrad. 
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Pkt 12. 

Zakończenie obrad LV sesji Rady Gminy Srokowo. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński wypowiadając formułę            

„Wobec wyczerpania porządku obrad zamykam posiedzenie LV sesji Rady Gminy 

Srokowo”  po czym o godz. 15.30 zamknął obrady sesji. 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
Zgodnie z § 45 ust.2 Statutu Gminy Srokowo przebieg sesji został zarejestrowany, a zapis jest przechowywany 
do czasu przyjęcia protokołu przez radę. 
 
Protokół obejmuje 26  stron i 13  załączników. 
 
 
 
 
 
 

 
                                                                         Przewodniczący Rady Gminy Srokowo                                                                  

                                                                                     Aleksander Kamiński 

 

 

Protokół sporządziła:   
   Olga Szostek 


